
Vali Baruş’tan Gümüşhane Organize Sanayi Bölgesi Ziyaretinde Önemli Mesaj

Gümüşhane Valisi Aydın Baruş, Organize Sanayi Bölgelerinin (OSB) istihdama
katkısının son derece önemli olduğunu belirterek buraya yatırımlara gerekli
kolaylıkların sağlanması gerektiğini söyledi.
Gümüşhane OSB Müteşebbis Heyeti ve Yönetim Kurulu Toplantıları Vali Aydın Baruş
başkanlığında gerçekleştirildi.
Harmancık Köyünde bulunan Gümüşhane OSB toplantısında OSB’nin güncel durumuna
dair detaylı bilgi alan Vali Baruş, yaptığı konuşmada Gümüşhane OSB’nin kentteki
istihdam açısından önemli bir rol oynadığını söyledi.
“İstihdamı artırmak için yatırım ortamı şart”
Toplam 29 tesiste an itibariyle 400 kişinin istihdam edildiği Gümüşhane OSB’ye
yatırım yapmayı düşünen iş insanlarına gerekli kolaylıkların sağlanması
gerektiğini vurgulayan Vali Baruş, “Bu kolaylıkların yatırım ortamının
iyileşmesi anlamına geldiğini de biliyoruz; çünkü istihdamı artırmak için
yatırım ortamı şart. Burada yapılacak yatırımlar, Gümüşhane halkına çok daha
güzel ufuklar sağlayacaktır. Bugüne kadar emeği geçen herkese teşekkür ediyorum”
dedi.
Boş olan Müteşebbis Heyet ve Yönetim Kurulu Başkan Vekilliklerine Arslan Murat
Akçay, asıl üyeliğe de Erol Nazır’ın belirlendiği toplantıda OSB’de yapılması
planlanan 950 kWe’lik güneş enerji sistemi, altyapı yenileme projesi hakkında
müteşebbis ve yönetim kurulu üyelerine bilgi verildi. Gelir-gider durumu, parsel
durumu bilgilerinin de paylaşıldığı toplantıda diğer gündem maddeleri görüşüldü.
Vali Baruş ve beraberindeki heyet daha sonra OSB’de faaliyet gösteren ve
bölgenin en büyüklerinden birisi olan temperli cam ve ısı yalıtımlı çift cam
üretim fabrikasında üretim sürecini inceleyip faaliyetleri hakkında bilgi aldı. 
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